
Møteprotokoll 
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Eldreråd

Møtedato: 11.10.2021
Møtestad: Alver rådhus - kantina
Møtetid: 12:00 - 16:40

Det var felles orienteringsmøte for ER og RMNF i kantina i Nordhordlandshallen kl. 
12.00. Deretter heldt eldrerådet fram i eige møte med handsaming av vedtakssaker i 
kantina.
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036/21: Godkjenning av innkalling og saksliste

Innkalling og saksliste vert godkjent.

Eldreråd 11.10.2021:

Behandling:

Eldrerådet godkjende innkalling og saksliste.

ER- 036/21 Vedtak:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

037/21: Godkjenning av møteprotokoll

Møteprotokollen vert godkjent.

Eldreråd 11.10.2021:

Behandling:

Eldrerådet godkjende møteprotokollen.

ER- 037/21 Vedtak:

Møteprotokollen vert godkjent.

038/21: Felles satsingar for helse- og omsorgssektoren i Nordhordland 2021-
2031

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Kommunestyret godkjenner følgjande: 

a. Alver kommune sluttar seg til innhald og føringar i «Felles satsingar for helse- og 
omsorgssektoren i Nordhordland 2021-2031», og forpliktar seg til å ta del i felles 
dialog og prosess om dei tema som planen omhandlar jamfør vedlegg.

b. Alver kommune sluttar seg til at Kommunalsjefgruppa for helse og omsorg i 
Nordhordland får i oppdrag å koordinera og organisera oppfølging av prioriterte 
område i planen.



c. Alver kommune sluttar seg til at det vert utarbeidd handlingsplan for konkretisering 
av tiltak knytt til dei prioriterte områda, og at Rådmannsutvalet får mandat til å 
godkjenna tiltak i handlingsplan.

d. Alver kommune legg til grunn at konkrete tiltak som forpliktar må forankrast i 
kommunen, og kommunen kan reservera seg mot å gå inn i konkret samarbeid sjølv 
om ein har slutta seg til planen.

Ungdomsråd 07.10.2021:

Behandling:

Orientering i saka v/Leni Dale

UR- 041/21 Vedtak:

Ungdomsrådet støtter rådmannen sitt framlegg til vedtak.
Samrøystes

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 11.10.2021:

Behandling:

Ingen merknader, samrøystes.

RMNF- 041/21 Vedtak:

Ingen merknader.

Eldreråd 11.10.2021:

Behandling:

Leni Dale-kommunalsjef orienterte i saka.

Eldrerådet tar saka til orientering og ber om å bli orientert om oppfølginga av planen.

Elles ingen merknader.
Samrøystes vedteke.

ER- 038/21 Vedtak:

Eldrerådet kjem med følgjande uttale:
Eldrerådet tar saka til orientering og ber om å bli orientert om oppfølginga av planen.

039/21: Handlingsplan mot vald i nære relasjonar - val av deltakarar i 
workshop



Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Eldrerådet vel følgjande medlem til workshop knytt til handlingsplan i nære relasjonar:
Medlem:

RMNF vel følgjande medlem til workshop knytt til handlingsplan i nære relasjonar:
Medlem:

Ungdomsrådet vel følgjande medlem til workshop knytt til handlingsplan i nære relasjonar:
Medlem:

Ungdomsråd 07.10.2021:

Behandling:

Orientering i saka v/Kjerst Risa Marøy

UR- 042/21 Vedtak:

Camilla Hagesæter og Frida Fammestad deltek på workshop knytt til handlingsplanen. 
Samrøystes

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 11.10.2021:

Behandling:

Framlegg:
RMNF vel følgjande medlem til workshop knytt til handlingsplan i nære relasjonar:
Medlem: Jannicke Helland
Framlegget vart samrøystes vedteke.

RMNF- 042/21 Vedtak:

RMNF vel følgjande medlem til workshop knytt til handlingsplan i nære relasjonar:
Medlem: Jannicke Helland

Eldreråd 11.10.2021:

Behandling:

Kjersti Risa Marøy-tenesteleiar Helsestasjon- og jordmortenesta orienterte i saka.

Eldrerådet gjorde følgjande val til workshop:
Medlem: Einar Lygre
Varamedlem: Jostein Dale

Valet var samrøystes

ER- 039/21 Vedtak:

Eldrerådet vel følgjande medlem til workshop knytt til handlingsplan mot vald i nære 
relasjonar:
Medlem: Einar Lygre



Varamedlem: Jostein Dale

040/21: Offentleg ettersyn og høyring - Detaljreguleringsplan for 
Birkelundstunet gbnr. 172/14. PlanID 1263-201902

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 11.10.2021:

Behandling:

Framlegg:
1. Det må koma meir enn den eine plassen for HC-parkering, som det er lagt opp til.
2. På alle parkeringsplassane må det vera opplegg for å lada el-bil.
3. Bustadane må utformast på ein måte som gjer at dei det er aktuelt for kan søkja om 
startlån frå Husbanken.
4. I det minste alle bustadane i 1. etasje må vera universelt utforma, og ha trinn- og terskelfri 
inngang.
Framlegget vart samrøystes vedteke.

RMNF- 039/21 Vedtak:

1. Det må koma meir enn den eine plassen for HC-parkering, som det er lagt opp til.
2. På alle parkeringsplassane må det vera opplegg for å lada el-bil.
3. Bustadane må utformast på ein måte som gjer at dei det er aktuelt for kan søkja om 
startlån frå Husbanken.
4. I det minste alle bustadane i 1. etasje må vera universelt utforma, og ha trinn- og terskelfri 
inngang.

Eldreråd 11.10.2021:

Behandling:

Ole Martin Bolset-rådgjevar Plan og byggesak orienterte i saka.

Det vart sett fram følgjande framlegg til uttale:
- Eldrerådet meiner det må leggast til rette for elbil-lading
- Rådet oppmodar om at utbyggar i større grad må leggast  til rette for universell tilkomst til 
leilegheitene, særleg med tanke på tilkomst til 2.etasje
- Rådet ber utbyggar vurdera startlån-finansiering
- Utbyggar vert også oppmoda om å vurdera om ein p-plass for rørslehemma er tilstrekkeleg

Eldrerådet vedtok samrøystes framlegg til uttale.

ER- 040/21 Vedtak:

Eldrerådet kjem med følgjande uttale i saka:
- Eldrerådet meiner det må leggast til rette for elbil-lading
- Rådet oppmodar om at utbyggar i større grad må legga  til rette for universell tilkomst til 
leilegheitene, særleg med tanke på tilkomst til 2.etasje
- Rådet ber utbyggar vurdera startlån-finansiering
- Utbyggar vert også oppmoda om å vurdera om ein p-plass for rørslehemma er tilstrekkeleg



041/21: Oppfølging av uttale om nedlegging av minibank - Sparebanken Vest

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Saka vert lagt fram til drøfting og vedtak.

Eldreråd 11.10.2021:

Behandling:

Det vart sett fram følgjande framlegg:
Eldrerådet takkar Sparebanken Vest for positivt svar på rådet sitt innspel knytt til nedlegging 
av minibankar i Alver. Rådet ser med forventning fram til den vidare dialogen med banken, 
både med omsyn til kurs og informasjonsbrosjyre om banken sine tenester. Rådet vil gjerne ha 
tilsendt utkast til brosjyre for å kunne koma med innspel.
Eldrerådet vil også peika på at utfordringar knytt til digitale banktenester ikkje berre gjeld dei 
eldre.

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

ER- 041/21 Vedtak:

Eldrerådet takkar Sparebanken Vest for positivt svar på rådet sitt innspel knytt til nedlegging 
av minibankar i Alver. Rådet ser med forventning fram til den vidare dialogen med banken, 
både med omsyn til kurs og informasjonsbrosjyre om banken sine tenester. Rådet vil gjerne ha 
tilsendt utkast til brosjyre for å kunne koma med innspel.
Eldrerådet vil også peika på at utfordringar knytt til digitale banktenester ikkje berre gjeld dei 
eldre.

042/21: Meldingar og orienteringar til eldrerådet 11.oktober

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Meldingar vert tekne til orientering

Eldreråd 11.10.2021:

Behandling:

Det vart halde følgjande orienteringar - dei seks første i felles orienteringsmøte for ER og 
RMNF:
- Orientering i sak 39/21: Handlingsplan mot vald i nære relasjonar - v/Kjersti Risa Marøy-
tenesteleiar Helsestasjon- og jordmortenesta
- Status parkeringsløyve (prosess søknad til svar) - v/Kari Hesjedal-avdelingsleiar 
Forvaltningskontoret
- TV-aksjonen 2021 – orientering v/Per Ole Ekker-leiar Knarvik frivilligsentral
- Prosjekt leiing, kvalitetsforbetring og ressurseffektiv drift, status v/Helge Kvam-fagleiar helse 
og omsorg adm.
- Orientering i sak 38/21: Felles satsingar for helse og omsorgssektoren i Nordhordland 2021-
2031 - v/Leni Dale-kommunalsjef helse og omsorg
- Orientering i sak 40/21: Offentleg ettersyn og høyring – detaljregulering for Birkelundstunet 
(Seim) gbnr 172/14 – v/Ole Martin Bolset-rådgjevar Plan og byggesak
- Gjennomgang av tal sjukeheimsplassar, omsorgsbustad pluss og andre institusjonsplassar 



innan helse og omsorg, inkludert kapasitet, kjøp av plassar i andre kommunar, og venteliste -
v/Kari Hesjedal-avdelingsleiar Forvaltningskontoret
- Tilbakemelding frå brukarrepresentant-samling E-helse Vestland – Olav M. Steinsland-leiar 
eldrerådet

Jostein Dale sette fram følgjande tilleggsframlegg i møtet:
Basert på framlagd statistikk og gjennomgang av tal sjukeheimsplassar og andre 
institusjonsplassar innan helse og omsorg, vil eldrerådet gje uttrykk for uro over situasjonen. I 
dag er det fullt belegg - og til dels overbelegg på institusjonane i kommunen, og med 
aukande ventelister. Prognosane viser tydeleg at talet eldre i Alver vil auka betydeleg i åra 
framover, og det er påkrevd at kommunen gjer nødvendige tiltak for å styrka talet på 
institusjonsplassar og tiltak innan eldreomsorga.

Eldrerådet vedtok samrøystes Dale sitt tilleggsframlegg.

ER- 042/21 Vedtak:

Meldingar vert tekne til orientering med følgjande tillegg:
Basert på framlagd statistikk og gjennomgang av tal sjukeheimsplassar og andre 
institusjonsplassar innan helse og omsorg, vil eldrerådet gje uttrykk for uro over situasjonen. I 
dag er det fullt belegg - og til dels overbelegg på institusjonane i kommunen, og med 
aukande ventelister. Prognosane viser tydeleg at talet eldre i Alver vil auka betydeleg i åra 
framover, og det er påkrevd at kommunen gjer nødvendige tiltak for å styrka talet på 
institusjonsplassar og tiltak innan eldreomsorga.
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